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  4091  

цена : 505 000 €

Ссылка 4091

Morzine

Apartment

Спальни 2

Ванные комнаты 2

Этажи 4

Жилая площадь 62 m

2

Описание
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 Fabulous Prime Duplex Apartment in the Heart of Morzine   Prime Location Nestled in the vibrant

center of Morzine, this apartment offers unparalleled convenience. You'll be steps away from world-

class skiing, charming cafés, boutique shops, and all the amenities you need to enjoy the alpine lifestyle. 

Spacious Open-Plan Living The heart of this home is the superb open-plan living area, designed for

relaxation and entertaining.   Large Private Terrace Step out onto your generous terrace, perfect for al

fresco dining, morning coffees, or simply soaking in the breathtaking mountain views. This outdoor

space is ideal for enjoying the crisp alpine air year-round.  Two good sized Bedrooms The apartment

boasts two well appointed bedrooms. Whether for family, friends, or guests, everyone will feel at home

here.  Two Modern Bathrooms With two contemporary bathrooms, mornings are a breeze to get ready

and enjoy the mountains.  Why This Apartment? • Turnkey Living: Move-in ready with high-quality

finishes and thoughtful details throughout. • Investment Potential: Morzine’s popularity ensures

excellent rental yields for short or long-term stays. • All-Season Appeal: A haven in winter for skiing

and snowboarding, and a paradise in summer for hiking, biking, and more.  Your Dream Alpine Home

Awaits  Salient points

 -open plan living area with modern kitchen

 -Independent WC

 -large terrace

 -2 bedrooms

 -2 bathrooms

 -car parking, storage cave and ski locker  Contact us today to schedule your private viewing and make

this dream home yours at contact@morzine-immo.com  Natural risk information on the website

Georisques http://www.georisques.gouv.fr
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Важное Замечание

Morzine Immobilier, клиенты компании и агенты по совместительству, просят обратить внимание

на то, что:

1. Они не уполномочены делать какие-либо заверения, давать гарантии в отношении имущества ни

здесь ни в другом месте, ни от своего имени, ни от имени клиента или каким-либо иным образом.

2. Эти сведения не являются частью какого-либо предложения или контракта и не должны

рассматриваться как заявление или предоставление факта. Они не несут никакой ответственности

за любую информацию, которая может быть представлена.

3. Фотографии отображают только некоторые части объекта в том состоянии, на момент который

они были сделаны. Любые цифры, измерения расстояния являются приблизительными. Описание и

планы предлагаются только для руководства и не являются исчерпывающими.

4. Обязательное замечание: Не стоит рассчитывать на то что имущество имеет все необходимое

проектирование, регулирование, землеустройство или другие разрешения. А так же, что Morzine
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Immobilier совершал проверки оборудования или объектов. Покупатель должен быть ознакомлен

со всеми аспектами самостоятельно благодаря помощи инспекций, собственного контроля или

иным способом.
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